

Subregional VHF Contest July/Juillet 2016

Compte rendu du contest VHF subrégional des 2 et 3 juillet 2016. J'ai été actif seulement durant une partie du contest (environ 10h). Propagation assez bonne le samedi (moyenne/km largement plus élevée qu'en mai, stations italiennes avec de bons signaux et 14 QSO's > 800 km) et taux de participation relativement correct (beaucoup de stations anglaises).

Merci à tous ceux qui m'ont appelé, bien que davantage actif en S&P cette fois !
Station habituelle : 12 él. DK7ZB et 550W

Activity report of the subregional VHF contest of July 2nd and 3rd, 2016. I have been active only during a part of the contest (around 10h). Somehow good propagation on the Saturday (average/km much higher than in May, Italian stations with good signals and 14 QSO's > 800 km) and participation rate relatively correct (many English stations).

Thanks to everyone who called me, though more active in S&P this time !

Usual station : 12 el. DK7ZB and 550W

QSO's : 170

Points : 75491

DXCC : 15 (G, GW, F, I, LX, SP, HB9, OE, OK, OZ, DL, ON, PA, EA, EI)

WWL : 70

Average km/QSO : 444,1

Top 10 DX QSO's :

EB1RL/P	IN83FD	1005 km
EA2T0	IN93IA	932 km
F6FZS/P	IN930A	917 km
IZ5FDD/4	JN54PF	897 km
F6KPH/P	JN03AB	889 km
OK7W	J080FG	885 km
IQ4AX	JN54KK	859 km
OK1KCR	JN79VS	846 km
SN6J	J070VX	831 km
F4CWN	JN03KN	816 km



Sur la carte, les points en rouge = QSO SSB, ceux en vert = QSO CW et en blanc = QSO mode mixte CW/SSB.

On the map, the points in red = SSB QSO, the ones in green = CW QSO and in white = QSO mixed mode CW/SSB.